



## Bekkestua Rotary klubb

<b>Referat fra Styremøte Nr. 2 - 2018 /2019 – 03. oktober 2018</b>		
Tid:	3 oktober 2018 etter Rotary-møtet.	
Sted:	Hos: Halvor Hagen	
Deltagere:	Knut Ole Sundnes                      President Halvor Hagen                            Yrke Håkon Hoff                               Service Tom Gerner                               TRF Anders Elind                              Medlemskap Øystein Haslum                         Kasserer Svein Harsem                            Program Per Harg                                    Sekretær	
Ikke tilstede:	Mette-Anita Halaas, Visepresident, Per Ingvar Johnsen (CICO)	
Distribueres:	Styremedlemmene (som listet ovenfor), Per Thoresen, Svein Harsem og Per Ingvar Johnsen.	
Neste møte:	14. november 2018	
Referent:	Per Harg	
<i>sak</i>	<i>Tema</i>	<i>aksjon</i>
1.1	<b>Presidenten ønsket velkommen</b> Ingen kommentarer til innkallingen. Referat fra forrige møte godkjent. Mål og planer for 2018.-019 vil bli lagt inn i Club Central	<i>Knut Ole</i>
2.2.	<b>Rapport fra komiteene:</b>	
2.2.1.	<b>Medlemskapskomiteen.</b> Komiteen har forslag på 3 medlemskandidater som vil bli fremmet for klubben så snart kandidatene har hatt anledning til et gjestebesøk i klubben. I tillegg kan det komme et forslag på nytt medlem fra Mette-Anita.	<i>Anders</i>
2.2.2.	<b>Administrasjonskomiteen.</b> Det legges opp til arrangement av de vanlige sosiale sammenkomster fra komiteens side. Viltaften 17 oktober Julemøte 19 desember i Haslum kirke. Det ble fra presidentens side bestemt at administrasjonskomiteen står for innkjøp av vin til vinlotteri, foredragsholdere og sosiale tilstelninger.	<i>Per T</i>
2.2.3.	<b>Programkomiteen.</b> Programmet for høsten 2018 er så godt som ferdig utarbeidet. Sekretæren legger inn eventuelle justeringer.	<i>Svein</i>
2.2.4.	<b>Kommunikasjonskomiteen.</b> Klubbens hjemmeside er nå fullt operativ. Sekretæren m. fl. vil bli gitt redigeringstilgang. Ferdigstilling av Club Central rapportering vil bli gjort med hjelp	<i>Per Ingvar</i>

	fra CICO.	
2.2.5.	<p><b>TRF- komiteen.</b>          Klubben ønsker å være kvalifisert/sertifisert for TRF-prosjekter – et krav som p t er oppfylt.          Det er innkommet søknad om bidrag til en utvekslingsstudent. Søknaden vil bli behandlet av komiteen innen søknadsfristen 1 november 2019. Søknaden er omhandlet i referat fra TRF komiteens møte 26.09.2018. Styret mener det i så fall er behov for minst 2 vertsfamilier.          Regionens Etiopia-prosjekt vil bli nærmere vurdert av komiteen. Oppstartmøte for regionens aktiviteter videre fremover vil fra klubbens side bli representert ved P, IP og denne komiteen.          Nettoinntekt fra vinlotteriet skal gå til End Polio Now, se Økonomi.</p>	<i>Tom G</i>
2.2.6.	<p><b>Servicekomiteen.</b>          Det ble på regionmøtet 20 september blant annet foreslått et samarbeid mellom klubbene i Bærum om et årlig kunstnerstipend. Prosjektet vil bli presentert av initiativtakeren på et klubbmøte. Styret vil be Hans Monrad være klubbens kontakt inn mot prosjektet.</p>	<i>Håkon</i>
2.2.7.	<p><b>Yrkeskomiteen.</b>          RYLA vil bli fulgt opp på vanlig måte. Søknadsfristen er 1.2.2019. Komiteen vil videre gå gjennom statuttene for Yrkesprisen, idet komiteen bør fremstå som innstillende ledd overfor styret.           Ivar Måges forslag (3 min) om et etikk-seminar i Rotary-regi ble fremmet på regionmøtet og vil bli fremlagt for distriktsledelsen.</p>	<i>Halvor</i>
2.3.	<p><b>Økonomi Status.</b>          Kassereren redegjorde for det endelige forslag til budsjett. Notat rundt vinlotteri er utarbeidet av kassereren. Nettoinntekt fra vinlotteriet skal gå til End Polio Now.          Administrasjonskomiteen tillegges som nevnt ansvaret for all administrasjon av vinlotteriet og vininnkjøp.</p>	<i>Øystein</i>
2.4.	<p><b>Arrangementer Rotaryåret 2018-2019</b>          Høsten 2018: Klubbinternt: Viltaften og juleavslutning          Distrikt 2310: Distriktskonferanse 27 oktober</p>	
2.5	<p><b>Eventuelt.</b>          Rotary Leadership Institute: Mette-Anita Halaas og Tore Hoff vil delta fra klubben. Klubben vil nominere kandidater til RLI også i tiden fremover.          Opplegg for standardisert «utdanning» for klubben bør klarlegges som styrets ansvar. Presidenten fremmet forslag om seminar/samling også på distriktsnivå for å gi et mer komplett bilde av Rotary. Forslaget vedtatt.</p>	<i>Knut Ole</i>

	<p>Foreslår i denne omgang å be Trude og Per Ingvar om å bli med på Distriktskonferansen 27 oktober 2018.</p> <p>Øystein har opplyst at våre lokaler på Gjønnnes gård må fraflyttes senest innen utgangen av inneværende Rotaryår. Huskomitéen skal utrede alternativer.</p>	<p><i>Huskom</i></p>
<p><i>Siste del av møtet ble avviklet under et velsmakende måltid. Takk til Karen og Halvor for en glimrende oppdekning!</i></p>		